

中国出入境检验检疫协会团体标准 发布公告

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA)
Association Standards Issuing Announcement
No.29 2026
2026 年第 29 号

中国出入境检验检疫协会批准发布下列团体标准，自 2026 年 8 月 13 日起生效，现予公告。该标准由中国出入境检验检疫协会进出口食品标准化技术委员会（CIQA/TC 10）提出并组织制定。标准编号及名称如下：

T/CIQA 174—2026 乳制品中金黄色葡萄球菌和沙门氏菌
快速检验 多重实时荧光PCR法

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA) approved issue of the following CIQA standard which shall enter into effect from the date of 13th Aug. 2026. It is hereby announced. This standard was proposed and developed by CIQA Standards Technical Committee on Import&Export Food (CIQA/TC10). The number and title of the standard is:

T/CIQA 174—2026 Rapid detection of Staphylococcus aureus and Salmonella in dairy products — Multiplex real-time PCR method

中国出入境检验检疫协会
China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association
2026 年 8 月 13 日 13th Aug. 2026

